

ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុនៅ Providence

ដើម្បីអនុលោមតាមរបបសុខភាពប្រព័ន្ធនិងតម្លៃជាស្របរបស់យើង Providence Health & Services យកចិត្តទុកដាក់លើពលរដ្ឋនិងតម្រូវការសុខភាពរបស់ពួកគេ ដោយមិនគិតពីលទ្ធភាពរបស់ពួកគេក្នុងការបង់ប្រាក់នោះទេ។ យើងប្តេជ្ញាធ្វើការជាមួយអ្នកជំងឺដែលមានបញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុទាំងឡាយ រួមទាំងការស្វែងរកវិធីដោះស្រាយដើម្បីឱ្យការថែទាំសុខភាពរបស់អ្នកមានលទ្ធភាពបង់ប្រាក់បាន។

មន្ទីរពេទ្យរបស់ Providence ផ្តល់នូវជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដល់អ្នកជំងឺដែលមានសិទ្ធិទទួលបានមិនមានលទ្ធភាពខាងហិរញ្ញវត្ថុក្នុងការបង់វិក្កយបត្រសុខភាពរបស់ពួកគេ។ បើអ្នកកំពុងមានបញ្ហាក្នុងការបង់ថ្លៃថែទាំសុខភាពរបស់អ្នកមួយភាគប្រាំមួយ យើងលើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកពិភាក្សាជាមួយ Providence Financial Counselor (ទីប្រឹក្សាហិរញ្ញវត្ថុនៅ Providence) ឬក៏នរណាម្នាក់នៅក្នុងការិយាល័យការងាររបស់យើងថា តើយើងអាចជួយអ្នកបានដោយរបៀបណា។

តើផ្តល់ជូនសម្រាប់អ្វីខ្លះ? ចំពោះសេវាសង្គ្រោះបន្ទាន់និងភាពចាំបាច់ខាងវេជ្ជសាស្ត្រនៅមន្ទីរពេទ្យក្នុងរដ្ឋ Providence យើងផ្តល់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដល់អ្នកជំងឺដែលមានសិទ្ធិទទួលបាន តាមមូលដ្ឋានថ្លៃសេវាសុខភាព ដោយមានការបញ្ចុះថ្លៃចាប់ពី 75 ដល់ 100 % ផ្អែកលើលទ្ធភាពក្នុងការបង់ប្រាក់របស់ពួកគេ។ ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់សេវាផ្សេងទៀត ឬការសម្រួលនៅក្រៅពីមន្ទីរពេទ្យរបស់យើង ត្រូវបានវាស់វែងដោយគោលនយោបាយផ្សេងទៀតរបស់អង្គការ Providence ដែលផ្តល់ការថែទាំសុខភាព។

តើក្រុងដាក់ពាក្យសុំដូចម្តេច? អ្នកជំងឺទាំងឡាយអាចដាក់ពាក្យសុំដើម្បីទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុបាន។ អ្នកជំងឺដែលស្វែងរកជំនួយហិរញ្ញវត្ថុត្រូវតែផ្តល់ឯកសារគាំទ្រដែលបានបញ្ជាក់ក្នុងពាក្យសុំនោះ លុះត្រាតែ Providence បញ្ជាក់ជូនផ្សេងពីនេះ។ ទម្រង់បែបបទពាក្យសុំអាចទទួលបាននៅលើបណ្តាញអ៊ិនធឺណិត តាមរយៈទូរស័ព្ទ ឬក៏តេឡេហ្វាក់ស៊ី ឬអាសយដ្ឋានអ៊ីមែលដែលបានកត់សម្គាល់ខាងក្រោម។

ជំនួយផ្សេងទៀត

ជំនួយធានារ៉ាប់រង បើអ្នកមិនមានធានារ៉ាប់រងសុខភាពទេ អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានធានារ៉ាប់រងពីភរិយា ឬប្តីរបស់អ្នក ឬអាចមានសិទ្ធិស្នើសុំកម្មវិធីទាំងនេះ (រួមទាំងផលប្រយោជន៍ Medicaid និង Veterans Affairs) អាចជួយរ៉ាប់រងថ្លៃវិក្កយបត្រសុខភាពរបស់អ្នកបានដែរឬទេ។ យើងក៏អាចជួយអ្នកស្នើសុំកម្មវិធីទាំងនេះផងដែរ។

ការបញ្ចុះថ្លៃសម្រាប់អ្នកដែលគ្មានធានារ៉ាប់រង Providence ផ្តល់ការបញ្ចុះថ្លៃសម្រាប់អ្នកជំងឺដែលមិនមានធានារ៉ាប់រងសុខភាព។ សូមទាក់ទងយើងដើម្បីដឹងពីកម្មវិធីបញ្ចុះថ្លៃរបស់យើង។

ផែនការបង់ប្រាក់ បន្ទាប់ពីក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នកទាត់ការលើកិច្ចប្រតិបត្តិការ យើងអាចជួយអ្នកក្នុងការសម្រេចចិត្តថ្លៃប្រាក់ដែលអ្នកនាំទៅដាក់ អ្នកត្រូវបង់ក្នុងរយៈពេលសាមសិបថ្ងៃ។ សមតុល្យនោះអាចបង់តាមរយៈវិធីណាមួយខាងក្រោម៖ បណ្តុំធានាស្នើយប្រវត្តិ, ផែនការបង់ប្រាក់, សាច់ប្រាក់, មូលប្បទានប្រតិបត្តិ, ការបង់វិក្កយបត្រលើបណ្តាញអ៊ិនធឺណិត ឬបណ្តុំធានា។ បើអ្នកត្រូវការផែនការបង់ប្រាក់មួយ សូមហៅទូរស័ព្ទទៅលេខដែលមាននៅលើរបាយការណ៍វិក្កយបត្ររបស់អ្នក ដើម្បីធ្វើការរៀបចំ។

ការថែទាំសង្គ្រោះបន្ទាន់ មន្ទីរពេទ្យ Providence ដែលមានផ្នែកសង្គ្រោះបន្ទាន់ស្រាប់ ផ្តល់នូវការថែទាំសម្រាប់ស្ថានភាពវេជ្ជសាស្ត្រសង្គ្រោះបន្ទាន់ (ដូចជាឱ្យស្ត្រីមួយក្នុងច្បាប់ស្តីពីការព្យាបាលវេជ្ជសាស្ត្រសង្គ្រោះបន្ទាន់និងពលកម្ម) ដោយគ្មានការរើសអើងជាមួយនឹងសមត្ថភាពដែលមាន ដោយមិនគិតថាអ្នកជំងឺនោះមានលទ្ធភាពបង់ប្រាក់ ឬក៏អត់ ឬក៏មានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដែរឬទេ។

សូមទាក់ទងយើងដើម្បីទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ ឬក៏ពាក្យសុំ

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការទទួលបានជំនួយជាមួយវិក្កយបត្រសុខភាព Providence របស់អ្នក សូមហៅទូរស័ព្ទទៅជួបទីប្រឹក្សាហិរញ្ញវត្ថុ ឬក៏ការិយាល័យពេញវិក្កយបត្រ នៅទីតាំងរបស់ Providence នៅក្នុងស្រុករបស់អ្នក។ យើងអាចផ្តល់ជូនអ្នកនូវទម្រង់បែបបទដែលអ្នកត្រូវការ ព្រមទាំងអាចជួយឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំជំនួយបាន។ អ្នកជំងឺត្រូវបានលើកទឹកចិត្តយ៉ាងខ្លាំងឱ្យស្នើសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ មុនពេលទទួលបានការព្យាបាលសុខភាព បើអាចធ្វើបាន។ អ្នកជំងឺក៏អាចដាក់ពាក្យសុំនៅពេលណាមួយផងដែរ ខណៈពេលកំពុងទទួលបានការព្យាបាលនិងក្នុងអំឡុងពេលក្រោយពីទទួលបានវិក្កយបត្រដំបូងរបស់អ្នក។

បើអ្នកមានសំណួរឬចង់ទទួលបានពាក្យសុំសម្រាប់កម្មវិធីជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ សូមទាក់ទងខាងក្រោម៖

- តាមទូរស័ព្ទ៖ 1-866-747-2455
- គេហទំព័ររបស់យើងតាម៖ www.providence.org